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RADA ZDRAVIA 

Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice: 16.4.2021 

Číslo: 3263/2021/ODDZ 

Vybavuje: PhDr. Peter Dringuš 
e-mail: peter.dringus@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 295, Fax: 055/7268 149 
 

 

 

ZÁPISNICA 

zo 7. rokovania Rady zdravia Košického samosprávneho kraja,  

konaného dňa 13.04.2021 
on-line formou 

 

 
 

Počet prítomných členov:         5 

Počet neprítomných členov:         4 

z toho ospravedlnení:          4 

 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, schválenie programu  

2. Kontrola uznesení 

3. Informatívna správa o opatreniach v  boji proti koronavírusu COVID – 19 

4. Činnosť Veľkokapacitného očkovacieho centra v Košiciach 

5. Otvorenie ďalších očkovacích centier v kraji 

6. Riešenie poskytovania zdravotnej starostlivosti v obci Mlynky 

7. Rôzne - podnety a poznatky členov rady 

8. Uznesenie a záver 

 

 

K bodu č. 1 

Rokovanie rady otvorila predsedníčka MUDr. Iveta Fulková. Komisia bola uznášania 

schopná. Program navrhnutý v pozvánke bol schválený jednohlasne všetkými členmi 

komisie.  

 

 

K bodu č. 2 

PhDr. Peter Dringuš – tajomník rady v rámci uvedeného bodu programu konštatoval, že 

uznesenia prijaté na predchádzajúcich rokovaniach rady boli splnené okrem Uznesenia č. 

1/2021. Predsedníčka komisie z dôvodu zabezpečovania očkovacieho procesu navrhla 

presunúť plnenie predmetného uznesenia na posledný kvartál r. 2021. 
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K bodu č. 3 

PhDr. Peter Dringuš informoval členov komisie o informatívnej správe o opatreniach v boji 

proti koronavírusu. Téma bola venovaná najmä očkovaciemu procesu, fungovanie 

veľkokapacitného očkovacieho centra v Košiciach, zaočkovanosti v zariadeniach sociálnych 

služieb a  mobilnému očkovaniu.  

 

 

K bodu č. 4 

PhDr. Peter Dringuš informoval členov rady o činnosti veľkokapacitného očkovacieho centra 

v Košiciach. Rovnako vyzdvihol silné stránky a upozornil na slabé stránky a problémy pri 

jeho otvorení a fungovaní. Informoval o problémoch s prihlasovaním sa ľudí na očkovanie 

cez NCZI. Doposiaľ funguje 11 registračných a 8 vakcinačných kójí. VKOC Košice dokáže 

očkovať 7 dní v týždni aj pri navýšenej kapacite, avšak momentálne eviduje nedostatočný 

záujem o očkovanie konkrétnym typom vakcíny, preto očkovacie cykly obsahujú menej 

vakcinačných dní. 

 

 

K bodu č. 5 

PhDr. Peter Dringuš informoval o logistike otvárania ďalších VKOC v kraji, ktoré budú 

otvorené postupne v Michalovciach  a Spišskej Novej Vsi. Až následne pri dostatku vakcín 

a záujemcov o očkovanie budú otvárané ďalšie centrá. Upozornil na dlhší proces otvorenia 

centra súvisiaci so spustením čakárne NCZI na konkrétne VKOC.  

 

 

K bodu č. 6 

MUDr. Fulková reagovala na požiadavku p. starostky a upozornila na zdravotnú starostlivosť 

v obci Mlynky. Lekár, ktorý poskytoval zdravotnú starostlivosť v obci umrel a nikto 

neprejavil záujem o prevzatie ambulancie a pacientov. V prípade, ak budú mať členovia Rady 

zdravia KSK návrh riešenia situácie, je potrebné kontaktovať MUDr. Fulkovú.  

 

 

K bodu č. 7 

JUDr. Boris Bilčak – riaditeľ Úradu KSK informoval členov komisie o situácii 

s poskytovateľmi lekárenskej starostlivosti na poliklinikách, ktoré sú vo vlastnícke KSK ako 

aj o prognóze ďalšieho vývoja v danej veci.  

 

 

K bodu č. 8 

Rada zdravia KSK neprijala na zasadnutí žiadne uznesenie.  

 

 

Rokovanie rady ukončila predsedníčka MUDr. Iveta Fulková. Zároveň sa poďakovala 

prítomným za účasť a všetky podnetné poznatky a návrhy.  

 

 

 

 

PhDr. Dringuš Peter 

tajomník rady 

MUDr. Iveta Fulková 

predsedníčka rady 

 


